

We Hear You

Early Friday morning, 13 June 2014 at 7:30 am, at the DC National Conference in Ottawa, many of our brighter eyed, bushier tailed colleagues greeted the day by participating in a DC Board of Directors hosted event. The purpose of the forum was to begin a Board/Member dialogue focused on moving the dietetics' profession forward. Laurie Wadsworth, 2013–14 Chair, presented a few milestone association accomplishments that greatly contributed to the advancement of our Vision 2020 goals. DC members were asked to discuss among themselves the question, "As a DC member how will I contribute to moving the profession to the 2020 goals?" and to record and submit their answers on table cards, which were collected by Board members at the end of the session. Both the accomplishments and the question may be viewed at <http://www.dietitians.ca/board>.

The Board is heartened by this new forum for Board/Member communication. The Board received an abundance of thoughtful responses from members. It has collated the responses and begun to engage with these exciting and diverse contributions. The Board wishes to thank members for their participation and looks forward to a continued dialogue. The Board is planning to continue the dialogue in Quebec in 2015. To that end, we heartily invite members to further reflect on the question.

We hear you, and we want to continue to hear you.

(Can J Diet Pract Res. 2014; 75:165)

(DOI: 10.3148/cjdpr-2014-027)

Published at dcjournal.ca on 20 November 2014.



Melanie Morris, MEd, RD
CHAIR OF THE BOARD

Nous vous avons entendus

Le vendredi 13 juin 2014 à 7 h 30, lors du congrès national des DC, à Ottawa, c'est avec beaucoup d'énergie (malgré l'heure matinale!) que bon nombre de nos collègues ont entamé leur journée en participant à un forum organisé par le conseil d'administration des DC. L'objectif était de lancer un dialogue entre le conseil et les membres sur l'avenir de la profession. Laurie Wadsworth, présidente de 2013–14, a présenté certains des jalons atteints par l'association ayant grandement contribué à la progression vers la concrétisation des objectifs de Vision 2020. Nous avons demandé aux membres des DC de discuter de la question « En tant que membre des DC, comment pourrais-je aider la profession à atteindre ses objectifs pour 2020? ». Ensuite, chaque table a rédigé ses réponses sur des fiches, qui ont été recueillies par les membres du conseil à la fin de la séance. Les réalisations et la question abordées sont disponibles à <http://www.dietitians.ca/board>.

Le conseil a été grandement encouragé par ce nouveau forum de communication entre le conseil et les membres. En effet, nous avons reçu une multitude de réponses réfléchies. Celles-ci ont été compilées, et nous avons commencé à travailler sur ces idées tout aussi emballantes que diversifiées. Nous remercions les membres de leur participation et sommes impatients de poursuivre le dialogue, à Québec, en 2015. Ainsi, nous invitons chaleureusement les membres à poursuivre leur réflexion sur le sujet.

Nous vous avons entendus, et nous voulons continuer de vous entendre.

(Rev can prat rech diétét. 2014; 75:165)

(DOI: 10.3148/cjdpr-2014-027)

Publié au dcjournal.ca le 20 novembre 2014.

2014-2015 Board of Directors

Melanie Morris (Chair)
Toronto, ON
416-447-1771

Patti Simpson
Yarmouth, NS
902-742-6528

Phyllis Marsch
Winnipeg, MB
204-275-1918

Michelle McLearn
Middleton, NS
902-825-6160 Ext. 364

Nathalie Savoie
Montreal, QC
514-284-1092

Conseil d'administration

Laurie A. Wadsworth
Antigonish, NS
902-867-2190

Doug Cook
Toronto, ON
416-413-9095

Sarah Hewko
Edmonton, AB
780-628-2080

Nicole Spencer
Vancouver, BC
604-564-6534

Chief Executive Officer
Marsha Sharp
416-642-9314